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Aan de G^ieenteraad van
Haarlem

Geachte leden van de Raad

Naar aanleiding van de brief die wij ontvangen hebben van de afdeling
Veiligheid,Vergunningen em HancÓiaving die infonnatie verstrekte
Over het di^taal paikeren a.s.januari 2011 in de leidsebuurt
Wij waren erg vobaasd dat dit zo maar kan gebeuren zonder dat
vooraf een enquête hierov^ geweest is.
Er zitten nogal wat haken ea ogen aan deze beslissing.
Ten eerste denken wij aan de ouderm die geoi mobiel of CGJmputer
hebben
Ten tweede vinden ^ j dat onze privacy,wie erop bezodc konit
In het geding is^doordat ze zach moeten aanmelden met him'
Kenteken.
Ten derde smsen is ook niet kosteloos en het vaste bedrag vim
het peokeervignet is ook iK)g niet definitief vas^esteld.

-Wij hopoi dat JU. hieioyer.zult.nadenken voordat digitaal
paikeren zal worden ingevoerd.

Hoogachtend
MevrJ.v,t Hof


